
fteferat fra ordinærgeneralforsamling i andelsboligforeningen Havnehaven l,
onsdag den X4. oktober 2018 i Marinestuen, v/havnen, 4?60 Vordingborg.

Med fdlgende dagsorden

1. Valg af dirigent.

?. Bestyrelsens beretning.

3' Foreli§ryelse af årsr*pport, forslag tilværdiafisættelse og eventuel revisionsberetning samt
god ke ndelse af å rsrapporten og værdiansættelsen.

4' Forelæggelse af driftsbudget til godkendelse og beslutning om eventuel ændring af boligafgiften.
5, Forslag.

1. Bcstyrelsgr foreslår ændring til vedtægternes § tO stk. 1 omftring vedligeholdelse af

\__", teknikskahe. Forslag ervedlag,

2. Bestyrelssn for*rlår udarbeJdelse af 10 årig drift- og vedligeholdelsesplan. Tilbud fra promana

vedlægges på kr. 10.§@,00 + rn665.

6. Valg til bestvrelsen.

På valg er formand flanhe Askham og bestyrelsesmedlemmer Annelise Andersen og lens Christian
Frimann.

7. Valg af administrator

L Valg af revisol.

9. Eventuelt.

H anne Askha m bød velksm men til ordinæ ne ge neralforsa inling.

Ad l Valg af dirigent og refierent.

Line Famov, LEÅ Ejendomspartner ås btev vas som dirigent og referent.

Dirigenten konstaterede, at,generalforsamlingen var lovligt indkaldt og beslutningsdygtig. Der var
repræsenteret 20 andelsboliger ud ef foreningens 29.

Ad 2 Bestyrelsens beretning.

Hanne Askham forelagde beretningen som er vedhæftet i kopi.

Af kommentarer til beretningen var følgende:

- Der var undren over. at der er brugt penge på en tygtepæl, men at en tampe over postkasser er

fiernet. Bsstyrelsen strryerfor en ny lampe.

' Kar det, iforbindelse med et8#&H[*pltanWrdra*W*stw*lM, overvejes at cyk*tstativ der nu henstår

i græsset ud mod stationsvej flyttes. Bestyrelsen ser på om dette er mutigt.



- Der blev tah om kloakkerne,ag om vigt§heden af, at der holdes 6Je med hvordan lunkerne i iorden

udvikler sig oB om jorden synker. Afløb i køkken og bad skal vedl§ehsldes af alle beboere.

Herefter blev beretningen taget til efterretning.

Ad 3 Forelæggelse af årsrapport, farslag til nærdiansættel*e og eventuel revislombtretnlst samt

godkendelse af årurapporten og værdiansættelsen.

Dir§enten gennemgik årsrapporten for 2017-2018. Endvidere blev beregning af andelskronen

gennemgået.

Års ra ppo rte n blev enste m m igt god ke ndt sa mt efidelakro*æa.$Bdtagse€fter mM A.r

.pnskaffelsessssnrf,Gn. (kan aflæses iårsrapporten på side 20)

Fga. slåfeil i den fremsendte årsrapport, vedlægges ny side 20 som bedes indsat i årcrapport*n i

stedet.

Ad 4 Forelæggelse af driftrbudget til godkendelse og beslutnlng onr eventuel ændring af holigafgiften.

Budgettet for 20L8/2019 blev gennemgået. Budgettet lagde op til uændret ydelse, Budgettet blev

enstemmigt vedtaget.

Ad 5 lndkomne forslag.

5.1 Bestyrelsen forklarerede baggrunden for forslaget, som blev sat til afstemning og enstemmigt

vedtaget.

Et nyt sæt vedtægreromdeles sammen med nærværende referat. i4, tÅf^
§

5.2. Bestyre lsen forklarede kort orn tilbuddet. Efter lidt snak herom, blev forslaget sat til afsternning og

'"*. enstemmigt vedtaget.

Ad § Valg til hertyralsen

Formand Hanne Askham, Annelise Andersen og Jens Christian Frimann blev alle genvalgt for en 2-årig
periode.

Bestyrelsen vil gerne være 6 medlemmer, og foreslog derfsr€+elriå@§@E som medtem af ti;.S, $"
bestyrelsen. Freya blev valgt for et år.

Formand Hanne Askham på valg 2020

Bestyrelsesmedlem Annelise Andersen på valg 2020

Bestyrelsesmedlem Jens Christiån Frimann på valg 2020

Bestyrelsesmedlem Henriette Teresa §midt Hansen på valg 2019

Bestyrelsesmedlem Svend Hansen på va§ 20L9

Bestyrelsesmedlem Freya Semanda på valg 2019



Der blev ilikevrftt suppleånter tlt besmken.

AdTVdgef r&nir*ttnur
LEA EiendEm$artnerus bhv ænvrlef

*d I trbafrruhor
ftev&bn Vadcstcdct tltr, Brnvnlgt.

ÅdlEwnnn{t.

' O:r blsv ult om ddarlepper osspurgt om der kan epr$terfor dicsa. spcclålt i ridherg.

Bætyrahen arb§dcr videre med dette, og vurderer lnrornår det er dat bcdrte tldspunkt.

- HC ryncr åt bestyreh€rmadlemmeme h*r hononres for d*rer rtore arb€jda, med det skattefrla

horcrarf. lovlige satser. Der var ikke rxrgen prutcster imod dstte fra generrilorsamllqen.

- formrnd llanne A:ftham havde en brn til ail* om, at trls pent tll hrnde, de lndre

hestyrelrcsmcdhmmtr agdc fitrlts båhocru ivorcs foruslry.

- Til rldst var der stor rot til en metåt hjælpsom bestyrehe.

Fornnand*n *lutttdc hcrcfrcr gerreralfommlirEen og trkkude for god ro q orden.

§ats:

Sestyrelsen:

§vend Hansen

Ånnelirc Andersen

\lt "' adJP .(t.^:åt* - t&-a-*

llenrieue Teresa Smidt.Hansen

lenr Christlan Frimann
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Line Farnov, LEA Eicndomipårtner a§


